
Formulier - Mondelinge vraag

Bart Johannes Vermaercke (N-VA) op 09-10-2019 18.32 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
: Fietssnelweg F7 – oversteek/doorsteek Drogenboomstraat Zulte 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
provincie bouwheer 
  
Concrete vragen:
In antwoord op mijn schriftelijke vraag van 31 augustus 2019 over de fietssnelweg F7 ontving ik op
26 september het antwoord. Ik dank u daarvoor. Als ik het bestuursakkoord lees, wil u duidelijk
stappen vooruit zetten in de realisatie van het fietsroutenetwerk. In uw schrijven stelt u dat de F7
prioritair afgewerkt zal worden. En dat vind ik goed nieuws. Op die manier ontstaat immers een
snelle, vlotte en veilige verbinding tussen Waregem, Deinze en Gent. Ik hoor dat ook de provincie
West-Vlaanderen het traject van de F7 tussen Waregem en Kortrijk wil realiseren, dus dat is goed
nieuws. Deze fietssnelweg is inderdaad van bijzonder belang voor de mobiliteit in deze regio. In
uw schrijven staat en ik citeer: "ln Zulte werd de fietssnelweg gerealiseerd vanaf station Waregem
tot Meylegemstraat" en verder "De dienst mobiliteit doet er alles aan om de projecten zo snel
mogelijk richting realisatie te brengen, rekening houdend met de nodige procedures, en met de
andere lopende processen." Hier wil ik toch even wijzen op het feit dat de F7 ter hoogte van de
Drogenboomstraat op de grens tussen Zulte en Waregem niet helemaal gerealiseerd is. Het gaat
hier om een bijzonder gevaarlijk punt, waar de fietsers via enkele omwegjes, haakse bochten en een
onveilige oversteek pas door kunnen op het fietspad langs het spoor. Fietsers riskeren hier hun
leven als ze de Drogenboomstraat oversteken, terwijl auto's van de brug naar beneden razen.
Nochtans besliste de provincie reeds enkele jaren geleden om een tunnel te maken zodat fietsers
langs het spoor veilig kunnen verder rijden. Infrabel was hier ook akkoord over, en op 5 oktober
2017 werd een bouwvergunning verkregen. Als ik goed kan rekenen, zal deze vergunning vervallen
op 9 november 2019, tenzij de werken aangevat worden. Graag had ik vernomen 1° wat de reden is
waarom sinds 2017 geen stappen zijn gezet voor de realisatie van die tunnel, temeer daar de
bouwvergunning binnenkort zal vervallen? 2° wat de verdere planning is omtrent deze tunnel. Zal
er een nieuwe vergunning worden aangevraagd? Allicht moet de hele procedure dan overgedaan
worden? 3° welke maatregelen genomen worden om - in afwachting van de realisatie van de tunnel
- een veiliger situatie te creëren? Bijlage: situatiefoto's doorsteek Drogenboomstraat 
  


